
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve és Sajópüspöki Községek Képviselő-testületének 2007. július 04-én 13.00 
órai kezdettel a bánrévei polgármesteri hivatalban megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:   
 
Sajópüspöki Képviselő-testülete részéről: 
   Varga Zoltánné polgármester, 
   Varga Istvánné alpolgármester, 
   Lászka László, 
   Reményi Lajosné, 
   Tamás János képviselők, 
   Henyecz Sándorné körjegyző, 
   Bódi István CKÖ elnök. 
 
Bánréve Képviselő-testülete részéről: 

Hajdu Gábor polgármester,  
Révay István alpolgármester, 
Bán János, 
Elekes Péter, 
Kozma Lászlóné, 
Naszádi Ferenc, 
Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 
Virág Imréné képviselők, 

 Garaj Dániel jegyző, 
 Tarr János MSZP bánrévei szervezete részéről. 
 

Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, 9 képviselő jelen van. Vass András képviselő Úr orvosi kezelés alatt 
áll, nem tud részt venni az ülésen. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Tóth Csabáné képviselő 
Asszonyt és Ujváry Ferenc képviselő Urat javasolta. 
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
 
1. Intézményfenntartói társulás létrehozása 
 Előadó: polgármester 
 
2.         Indítványok, javaslatok 
 
Varga Zoltánné polgármester Asszony köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a 
Képviselő-testület határozatképes, 5 képviselő jelen van. Durkó Gáborné igazoltan maradt 
távol. Javaslatot tett a napirendi pontra. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Reményi Lajosné 
képviselő Asszonyt és Lászka László képviselő Urat javasolta, melyet a Képviselő-testület 
egyhangúlag elfogadott.  
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Napirend tárgyalása:  
 
1. napirendi pont: Intézményfenntartói társulás létrehozása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A meghívó mellékleteként kiadott anyagból kiderül, 
hogy milyen okból is vagyunk itt. Meg kell mondanom, hogy a 24. órában vagyunk az 
ügyben. Most jöttünk Malinkó Úrtól Ózdról, ahol az intézményfenntartói társulással 
kapcsolatosan egyeztettünk. A lépéseket meg kell tannünk, hogy szeptember hótól 
tagiskolaként és tagóvodaként működhessenek a Sajópüspöki intézmények, az iskola alsó 
tagozata 1-4. osztályig, valamint az óvoda. Nem kis munka lesz. A mai nap arról szólna, hogy 
az alapokban megegyezzünk, Sajópüspöki a csatlakozási, mi a fogadó szándékot 
kinyilvánítsuk. Sajópüspöki polgármester Asszonya kiegészítené az általuk elkészített írásos 
anyagot, aztán mi is ismertetjük jegyző Úrral azt amit fontosnak tartunk elmondani. Ezután 
következne a megbeszélés, mindenki tegye fel a kérdését. Amennyiben mi a fogadó szándékot 
kinyilvánítjuk, Sajópüspöki a csatlakozási szándékát, úgy még 4-5 szervezettel is egyeztetni 
szükséges. Ez, úgy gondolom mindkét településen az intézmény vezetőinek feladata lesz. 
Mindenképpen úgy kell gondolkodni, hogy a július 25-i testületi ülésre már egy kész anyag 
legyen, egy megállapodás közeli állapotba kerüljünk. Elöljáróban annyit szeretnék elmondani, 
hogy a Sajópüspöki iskola a törvényi előírások szerint 2008. szeptember 01-től nem 
működhet önállóan. A törvény kötelezi, hogy be kell tagozódnia, de semmi nem tiltja, hogy 
előbb nem lehetne. A fő ok, és indok, hogy elfogynak a gyerekek, és ez országos tendencia. A 
törvénnyel azt akarják elérni, hogy ne legyenek kisiskolák fenntartva. Sajópüspöki 
önkormányzat már nem tudja megoldani a kapott normatívából a fenntartást, nekik azért 
szükséges meghozni ezt a döntést. Tudni kell, hogy a többcélú társulás nagyon támogatja az 
ilyen társulásokat, ösztönző támogatást adnak. A törvénnyel, a pénzzel kényszerítik ki ezeket 
a döntéseket. Az eszközök és az információk javarészt rendelkezésünkre állnak. Kérem 
polgármester Asszonyt ismertesse elképzeléseit. 
 
Varga Zoltánné: Tisztelt Képviselő-testületek! Június 29-én egy megkereséssel éltünk a 
bánrévei Képviselő-testület felé, mely anyagot tudomásom szerint mindenki kézhez is kapott. 
Ismeretes, hogy a költségvetési törvény a központi forrásokat módosította, a kistelepüléseken 
az alsó tagozat fenntartása komoly problémát jelent. Sajópüspöki Önkormányzata eljutott a 
tények ismeretében oda, hogy megkereste Bánréve Község Önkormányzatát az 1-4. osztály, 
valamint az óvoda vonatkozásában tagiskola és tagóvoda létrehozása ügyében. Pozitívumként 
említendő, hogy a többcélú társulás keretén belül ösztönző támogatás hívható le, ha a két 
település alsó tagozata, valamint az óvoda vonatkozásában létrehozza a társulást. Kapunk 
gyermekenként 100.000,-Ft-ot. Ha megnézzük, ez a beíratott 50-55 fő gyermek 
vonatkozásában szép összeg. A törvényi előírások alapján 2008. szeptember 01-től nem 
működhet önállóan 1-4. osztály. Kértünk továbbműködési engedélyt, de elutasítottak. A két 
település a társulással jól fog járni. Nekünk könnyebb lesz, a személyi bérköltségek és 
közterheik átvételre kerülnek Bánrévére. A létszámot és költségeit kimutattuk. Az alap és 
kiegészítő normatíva erre fedezetet nyújt, előzetes számítások szerint még marad is belőle. A 
mínuszok mindenképpen csökkennek mindkét önkormányzatot érintően. Amennyiben ezt 
nem lépjük meg, úgy abban az esetben itt is, ott is a mínusz nőne, amennyiben úgy 
számolunk, hogy most van 5 millió mínuszunk, úgy jövőre az kb. 8 millióra nőne. Ettől 
jobban mi már nem tudunk takarékoskodni. A jövőben mindenképpen együtt kell 
gondolkodni.  
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Hajdu Gábor: Nekünk ez a megkeresés nem  új, már több település megkeresett minket az 
elmúlt időszakban tagiskola létrehozása ügyében. Azokat nem tudtuk elfogadni. Már akkor is 
azt mondtuk, hogy Sajópüspöki esetében tudjuk ezt elképzelni. A felső tagozatot érintően már 
van társulási megállapodásunk.  
 
Varga Zoltánné: Ózdon nagy örömmel fogadnának minket tagiskolaként. 
 
Hajdu Gábor: Nem érdek, hogy szétszakadjunk, a mi iskolánkban is szükség van egyaránt az 
alsós és felsős gyermekekre is. Ez javítani fog a mi költségvetésünkön is. Az óvodáról is egy 
külön megállapodást fogunk kötni. A könyvtárat most úgy ahogy van átvesszük, valamint a 
konyha feladatot is, de a konyhai dolgozókat nem tudjuk átvenni, hiszen mi is vállalkozóval 
dolgozunk. Sajópüspökiben melegítő konyha marad, de azt ellátni Sajópüspöki feladata lesz, 
ez az ő dolguk. A könyvtár jelenlegi állás szerint átvehető, 1 dolgozó csinálja, ingyen. Az 
intézmények dologi kiadásai maradnak Sajópüspökinél. Nekünk a pedagógusokat kell 
alkalmazni, és az oktatáshoz szükséges szakmai költségeket kell biztosítani.  
Előzetesen Ózdon Malinkó Úrral megnéztük, hogy a leigényelhető normatíva fedezi a 
felmerülő költségeket, plusz adják a kistérségi ösztönző normatívát. A személyi rész 
fedezhető, javít a költségvetésen is. Az óvoda esetében szintén így van. A megállapodás akkor 
állítható össze, ha egyeztetve van az előírások szerint és a szándéknyilatkozatok megvannak. 
A tagiskola problémájával foglalkozni kell. Azért fontos létrehoznunk a társulást még ebben a 
hónapban, mert a kistérségi társuláshoz az ösztönző támogatásra július 31-ig be kell adni az 
igényt. Amennyiben addig nem adjuk be, úgy nem kapjuk meg gyermekenként a 100.000,-Ft-
ot, persze ennek az összegnek most az időarányos részével számoljunk. A 25-i ülésre a 
megállapodást tető alá kell hozni. A térségünkben már vannak működő társulások. A meglévő 
iskolai társulási megállapodásunkat át kell dolgozni. 
 
Henyecz Sándorné: Köszöntöm a Képviselő-testületeket! Mindkét települési önkormányzat 
részéről kinyilvánított szándék után az intézményekben működő szervezetekkel egyeztetni 
kell. A szülői munkaközösséggel, a pedagógusokkal, a szakszervezettel, és mindkét 
településen működő Cigány Kisebbségi Önkormányzattal. Ha a szervezetektől megvan a 
vélemény, amire minél hamarabb szükség lenne, akkor szakértőt kell kérni és a tervezetet 
véleményeztetni, természetesen mindkét intézményre külön-külön. Amennyiben az is 
megvan, úgy a megyei közgyűlés véleményét is meg kell kérni. Amennyiben ez mind 
megvan, akkor lehet megkötni a megállapodást. Szeretném, ha a megállapodás fő pontjai, 
főbb elvei most megfogalmazásra, megbeszélésre kerülnének. Amit fontosnak tartunk, azt 
szóról szóra leírni, hogy hogyan szerepeljen.  
 
Garaj Dániel: A Sajópüspöki által összeállított anyagot mindenki megkapta. Négy intézmény 
átvételéről beszélünk, az iskola 1-4. osztály, a felső tagozatra már van megállapodásunk, az 
óvoda, a könyvtár és az intézményi étkeztetés megoldása. Szándéknyilatkozatot kell tenni, 
hogy tagiskola legyen. Az eddig elmondottak alapján amennyiben mindkét testület úgy dönt, 
mi megtesszük a szükséges lépéseket, intézkedéseket. A meglévő társulási megállapodást ki 
kell egészíteni, az óvoda esetében egy új intézményfenntartói társulást kell létrehozni. 
Mindkettő tagintézmény lesz. Amennyiben a megállapodások megszületnek, abban az esetben 
augusztus 31-i dátummal az intézményvezetők megbízatása megszűnik, hiszen annak idején a 
kinevezésükkor nem erre kaptak megbízást. A két vezető a pályázat elbírálásáig,illetve egy  
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évre megbízást kap, természetesen az óvoda esetében is így, és az ÁMK-ra vonatkozóan is. Ez 
egy hosszútávú együttműködés alapja.  
Számolni kell azzal is, hogy évente legalább 3 együttes ülésre fog sor kerülni. Az óvodai és 
iskolai étkeztetést mi fedezzük. A vendég és szociális étkeztetettekkel nem foglalkozunk. Az 
étkeztetésben lehet, hogy lesz különbség, de azt mi fogjuk fizetni a normatívából, a térítési 
díjakból, ha többe kerül, akkor mi nyeljük le. Az étkezési különbözetet a Sajópüspöki 
gyermekekre kapott 100.000,-Ft/év kiegészítő ösztönző normatíva valószínűleg fedezni fogja. 
A költségvetésünket természetesen módosítani kell majd. Nekünk nő, nekik csökken a 
bevételi és a kiadási oldal is. Az egyeztetéseket a szervezetekkel az intézményvezetők fogják 
keresztülvinni. Az a fontos, hogy véleményt nyilvánítsanak a szervezetek. A 
véleményeztetéseknek meg kell lenniük július 25-ig, legkésőbb július 31-ig döntést kell hozni 
az ügyben. Úgy látjuk, hogy mindkét településnek csökkenteni fogja a ráfizetését, illetve 
Sajópüspökitől elhozzuk a ráfizetés egy részét és többlet normatívát kapunk. A megállapodást 
legalább 3 évre kell kötni, amennyiben 3 éven belül bomlik a megállapodás, úgy a 
költségvetési normatívát vissza kell fizetni. Az a mi döntésünk, hogy határozott, vagy 
határozatlan időre kötjük-e meg. Eddig elvi egyetértés van. Az általános iskolával 3 fő 
létszám kerül átvételre, 2 fő pedagógus és 1 fő takarító, az óvoda részéről 2 óvónő és 1 dajka.  
 
Hajdu Gábor: A konyhásokat nem vesszük át. 
 
Garaj Dániel: A könyvtár feladatot úgy ahogy most van átvesszük, ott ingyen végzi a munkát 
a dolgozó. A közigazgatási hivatal jóváhagyása is kell a társulási megállapodáshoz. 
 
Hajdu Gábor: A körjegyzőség létrehozásakor is mindkét intézmény minden dolgozójának 
megszűnt a munkaviszonya. Akkor is mindenki tudta, hogy ez kötelező formalitás és szó sem 
volt arról, hogy más kerüljön felvételre. Az az állomány lett alkalmazva, akik addig is 
dolgoztak. Ezt mindenkinek úgy kell néznie ebben az esetben is, hogy ez egy formalitás kell 
maradjon. Ki kell írni a pályázatot, beadja és nyer. Úgy gondolom, hogy ez így tisztességes. 
Fel sem merülhet, hogy valaki is kigolyózásra kerüljön, e miatt a kötelező formalitás miatt.  
 
Varga Zoltánné: Nem golyózunk ki senkit. Nem erről szól ez az egész. 
 
Kozma Lászlóné: Fel sem merül ilyen. 
 
Hajdu Gábor: Fontos, hogy akik ebben érintve vannak, azok ne sérüljenek. 
 
Varga Zoltánné: Mindenképpen sérülnek, de ezzel a lehetőséggel élni kell. Arról kellene most 
dönteni, hogy Bánrévének megvan-e a fogadó szándéka.  
 
Bán János: A tagintézményről már több alkalommal beszéltünk. Sajnos ez a jövő, a törvények 
rákényszerítenek minket olyanra is amit nehezen tesz meg az ember. Gondolom 
Sajópüspökiben is azért vártak ennyit, mert nehéz meghozni az ilyen döntéseket. A 
kérdőjelekre majd az idő mondja meg, hogy jó döntés volt-e. Ezt meg kell csinálni. Úgy 
gondolom, hogy a két település intézményei jól kijönnek egymással. Kevesebb lesz a mínusz, 
a munka persze több. Bízom a jó együttműködésben. 
 
Varga Zoltánné: A bizalom a részünkről is megvan. 
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Virág Imréné: Úgy látom az óvoda Sajópüspökiben is jól áll, úgy mint itt. Kíváncsi leszek, 
hogy az iskola mennyit fog kapni. Higgyünk benne, hogy jó együttműködés lesz. Elvileg 
hozzájárulunk, de én ténylegesen akkor, ha látható lesz tényszerűen. Jobbnak tartanám, ha 
számadatokat is láthatnánk ezen a kimutatáson a normatívára vonatkozóan. 
 
Varga Zoltánné: A törvényi változások folyamatosak, ezért nem tudtunk még pontos 
adatokkal számolni. Éves 22 millió forint körüli a normatíva. Minden kimutatásra fog kerülni 
természetesen pontosan. Amit megküldtünk az anyagban, az kerül tulajdonképpen át, azt 
tartottuk fontosnak.  
 
Virág Imréné: Volt két vezető, most négy lesz? 
 
Hajdu Gábor: Nem, kettő marad. 
 
Virág Imréné: Akkor a két itt feltüntetett vezetői pótlékra nem vonatkozik. 
 
Varga Zoltánné: Már az kikerül belőle. 
 
Garaj Dániel: Mondjuk úgy, hogy csökken, mert tagintézmény vezető helyettes lesz. 
 
Virág Imréné: Elviekben mindenképpen támogatjuk. Reméljük, hogy jó lesz a továbbiakban 
is. 
 
Varga Zoltánné: A megállapodásban mindent pontról pontra rögzíteni kell. 
 
Hajdu Gábor: A normatívát eleve mi igényeljük. 
 
Virág Imréné: Az épület fenntartás marad ott? 
 
Varga Zoltánné: Igen, bár örülnénk, ha az is átkerülne, de sajnos még érvelni sem tudok a 
mellett, hogy átkerülhetne. Ez mindenhol így van, nem tudok a gyakorlatból sem ellenpéldát 
felhozni. Hosszútávon kell gondolkodni. 
 
Virág Imréné: Azt majd megmondja az élet, hogy hosszútávon hogy alakul a dolog. 
 
Hajdu Gábor: A gyermeklétszám a bűvös szó. 
 
Varga Zoltánné: Az időben nem szeretnénk előremenni. Jelenleg azt kellene kinyilvánítani a 
településeknek, hogy a csatlakozási és a fogadó szándék megvan. 
 
Révay István: A szakmai felügyelet Bánrévéé lesz. Én támogatom a dolgot. Kérem mindkét 
jegyzőtől és mindkét polgármestertől, hogy olyan megállapodás legyen, hogy tartalmazza 
mindazt amire ki kell térni, ennek ne legyen bíróság a vége.  
 
Garaj Dániel: Alapvetően az idő nagyon kevés. Pontos számolásokba, számításokba 
előzetesen nem akartunk belefogni, mielőtt a szándék kinyilatkoztatásra nem kerül.  
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Ha számoltunk volna is, ez idő szerint nem tudtunk volna pontosan számolni, mert 
folyamatosak a változások, mint pl. most a 13. havi illetmény időarányos része, tehát 
számítási hiba, tévedés biztos lett volna benne. Egyes tételek 3 hónapra szólnak , mások 4 
hónapra. Sok minden nem látható előre. Amennyiben kinyilvánítjuk a fogadó szándékunkat, 
akkor kezdődnek el a pontos számítások. Körülbelül 5 millió forint, vagy egy kicsivel több, 
amibe az évre bele fog nekünk kerülni, minket terhel. A normatív támogatás 6.053.000,-Ft a 
bevételi oldalon. 
 
Henyecz Sándorné: És nem említetted a kistérségi kiegészítő normatívát.  
 
Garaj Dániel: Úgy tűnik, hogy kivitelezhető ez a dolog. A megállapodásban szó szerint le kell 
fektetni, hogy mi mit takar, hogy később ne legyen vita. Persze nem kevés feladattal is jár a 
dolog.  
 
Elekes Péter: Javaslom, hogy szavazzuk meg a szándékot. 
 
Henyecz Sándorné: A társulási szándék alappilléreit az elmondottak alapján megfogalmazzuk 
jegyző úrral.  
Úgy gondolom, hogy a fő alappillérek így benne lesznek. 
 
Garaj Dániel: Ezek a dolgok takarják amiről beszéltünk. 
 
Révay István: Javaslom, hogy az is legyen benne a megállapodásban, hogy amennyiben 3 
éven belül felbomlik a társulás, úgy ki viseli a következményeket. 
 
Garaj Dániel: Úgy gondolom, hogy ez a jogszabályban benne van, de ha nincs, akkor 
fogalmazzuk meg a megállapodás szövegébe. 
 
Révay István: Az a javaslatom, hogy amennyiben nem szerepel a jogszabályban, akkor 
amennyiben 3 éven belül felbomlik a társulás, úgy a visszafizetendő normatíva teljes összegét 
az fizesse meg, aki miatt a felbomlás bekövetkezett. 
 
Varga Zoltánné: A felbomlásban senki ne is gondolkodjon. 
 
Garaj Dániel: Vagy úgy is megfogalmazhatjuk, hogy 3 évig nincs felbomlásra lehetőség. 
 
Ujváry Ferenc: A székhely önkormányzaton minden esetben Bánréve értendő? 
 
Henyecz Sándorné: Igen, természetesen. 
 
Ujváry Ferenc: Javaslom, hogy legyen benne, hogy a normatívát, és a kiegészítő normatívát a 
székhely önkormányzat igényli. 
 
Hajdu Gábor: Ez a törvényben benne van. 
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Garaj Dániel: Arra is van lehetőség, hogy év közben pótelőirányzatot lehet kapni. A 
környékünkön már több helyen túl vannak a társulás létrehozásán. Sajónémeti Ózddal, 
Kissikátor szintén Ózddal, míg Sajóvelezd Putnokkal. Mindennek utánanézünk, és 
megkezdjük a munkát, hogy létrejöjjön a társulás. 
 
Révay István: 6 hó a felmondási idő? 
 
Garaj Dániel: Ez a másik társulási megállapodásban is benne van, de az óvodáé teljesen új 
kell legyen. Valóban fogalmazzuk bele a megállapodásba, hogy amennyiben felbomlik a 
társulás, úgy a visszafizetendő normatíva azt terheli, aki miatt a felbomlás történt. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Bánréve község Képviselő-
testülete 9 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 
 
55/2007. (VII.04.) sz. határozat 

 
Tárgy: Sajópüspöki ÁMK intézményfenntartói társulásban való  

 továbbműködtetése 
 
Bánréve községi Önkormányzat döntése, hogy fogadja a Sajópüspöki ÁMK-t 
intézményfenntartói társulásban. A Sajópüspöki intézményeket tagintézményként kívánja 
továbbműködtetni a Bánréve község Önkormányzat fenntartásában működő Bánrévei ÁMK-
val, illetve a Napköziotthonos Óvodával. A továbbműködtetéshez szükséges társulási 
megállapodásokban az alábbi szempontokat kell szerepeltetni: 

1. Sajópüspöki tagiskola 1-4 évfolyamon 2 tanulócsoporttal működik, amelyhez 3 fő 
tartozik (2 fő pedagógus, 1 fő takarító) Ide tartozik az iskolai és községi könyvtári 
szolgáltatás ellátása is. 

2. Sajópüspöki tagóvoda  egy vegyes csoporttal működik, melyhez 3 fő tartozik (2 fő 
pedagógus, 1 fő dajka).  

3. A közös fenntartásában működő intézmények a fenti dolgozókat átveszik. 
4. A sajópüspöki óvodához tartozó konyha melegítő konyhaként működik, a működtetés 

személyi és tárgyi feltételeit  Sajópüspöki község Önkormányzat biztosítja. 
5. A megállapodásban rögzített intézményfenntartók szándéka a minimum 3 tanévben 

történő folyamatos működtetése az intézményfenntartói társulásnak. 
6. A működtetéshez igénybe vett kistérségi ösztönző normatívát a 3 éven belüli 

intézmény fenntartói társulás megszüntetését kezdeményező önkormányzat fizeti 
vissza visszafizetési kötelezettség előírása esetén.   

7. A működés finanszírozásának alapelvei: 
– a dolgozók bérjellegű kiadásait (rendszeres személyi juttatások, munkavégzéshez 

kapcsolódó egyéb juttatások, foglalkoztatottak sajátos juttatásai, személyhez kapcsolódó 
költségtérítések és hozzájárulások, szükség esetén állományba nem tartozók juttatásai, a 
munkaadókat terhelő járulékok), személyekhez kapcsolódó egyéb dologi kiadások közül a 
munkaruha és a belföldi kiküldetés, és egyéb oktatáshoz, neveléshez  szükséges szakmai 
jellegű eszközbeszerzés, karbantartás, mely a megállapodásban pontosításra kerül) 
Bánréve község Önkormányzat biztosítja. 

– Sajópüspöki tagintézményei működtetésével, fenntartásával kapcsolatos kiadásokat 
Sajópüspöki község Önkormányzat biztosítja. 
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– Az általános iskolai tanulók és napköziotthonos óvodába járó gyermekek étkeztetését 

Bánréve község Önkormányzata külön hozzájárulás nélkül biztosítja. 
A fentiek alapján a szükséges előkészítő lépeseket a polgármesterek és jegyzők tegyék meg és 
azt terjesszék a következő testületi ülés elé. 
 
Határidő: 2007. július 31. 
Felelős: Bánréve község polgármestere 
   Bánréve jegyzője 
 
 
Varga Zoltánné: Köszönjük, hogy Bánréve Községi Önkormányzat fogadja a szándékunkat. A 
megállapodást mindkét fél elfogadja, és reméljük jól fogunk tudni együttműködni. 
 
Hajdu Gábor: Mi is köszönjük Sajópüspöki Önkormányzat Képviselő-testületének, és további 
jó munkát kívánunk. 
 
2. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
Tóth Csabáné: Tájékoztatni szeretném a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy a 
Gyermekétkeztetési Alapítvány által kapott élelmiszerek kiosztásra kerültek. Az osztásban 
részesültek javarésze nagyon köszönte, azóta sem hallottunk negatív visszhangokat.Kovácsné 
Nagy Máriának és Honti Ildikónak szeretném megköszönni a munkáját, sokat dolgoztak vele. 
A másik amit meg szeretnék említeni az, hogy a testületi ülés előtt megtartott bizottsági 
ülésünkön beszéltünk róla, hogy a Bánrévei Hírnök egy következő számát szeretnénk a 
közeljövőben kiadatni. Úgy gondoltuk, hogy abban már szerepelne az iskolakezdés, a falunap, 
stb. Augusztus hónap első felében jelenne meg, kérjük, hogy aki valamilyen anyagot meg 
szeretne benne jelentetni, azt legyen szíves adja le nekünk. 
 
Kozma Lászlóné: Több nyugdíjas is megkeresett abban az ügyben, hogy létezik-e még az a 
kedvezmény, hogy a 65 év feletti nyudíjasoknak a telek előtt ingyen kerül levágásra a fű. A 
telepről jelezték, hogy ott már nagyon nagy a fű. Amennyiben nem létezik már a 
kedvezmény, akkor ők levágatják, de már nagyon csúnya, nagy. Az a véleményem, hogy 
amennyiben van még ez a lehetőség és kedvezmény, úgy kerüljön tényleg levágásra a fű, ne 
kelljen telefonálgatniuk a nyugdíjasoknak.  
 
Hajdu Gábor:  Igazából azt szeretnék, ha hatszor kerülne levágásra a fű. Tudjuk, hogy újra 
végig kell menni a falun, azonban más munkák is vannak amit el kell végezni. A jövő héten 
lehet, hogy sor tud kerülni rá. 
 
Garaj Dániel: Az igazság az, hogy nincs ember akire ezt a munkát rá tudnánk bízni. Nincs 
behívható, kiközvetíttethető férfi munkaerő. Van üres álláshely, de nincs rá ember. Egyéb 
munkákat is el kell végeznünk, és most mindennél előrébbvaló az intézmények rendbetétele.  
 
a./  
Révay István: Az elmúlt ülésen is említettem, hogy jelenleg is igény lenne a Parisat Kft. által 
ígért kábel NET szolgáltatásra. A szolgáltatás minősége és árban is jobb lenne, mint a 
jelenlegi. Beszéltem Janikával, azt mondta, hogy az ügyben mindenképpen a Kft. ügyvezető 
igazgatójával kell felvenni a kapcsolatot, azt mondta, hogy írásban keressük meg. 



- 9 - 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 
56/2007. (VII.04.) számú határozat 
 
Tárgy:   Kábel Internet szolgáltatás          

 
Képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy vegye fel a kapcsolatot a Parisat Kft. 
Kazincbarcika ügyvezetőjével, hogy a Kábel TV eladásáról szóló szerződésben foglalt 
Internet hozzáférés lehetőségét biztosítsa. 

 
Határidő: 30 nap 
Felelős: polgármester 

 
 

Révay István: Javasolnám, hogy a kivágott fákból készíthetnénk úgynevezett virágládákat és 
faluszépítésként ültethetnénk bele virágokat. 
 
Hajdu Gábor: Az a javaslatom, hogy vegyük fel a kapcsolatot Putnokkal, náluk működik az a 
program, aminek keretében erre van mód. Nekik úgyis van kimondottan olyan szakemberük, 
aki ilyen munkákat végez. Nekünk csak az anyagot kell biztosítani, ők ingyen adják a munkát.  
 
 
Több indítvány, javaslat nem merült fel, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
Hajdu Gábor József        Garaj Dániel 
     polgármester                        jegyző  
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
          Tóth Csabáné                        Ujváry Ferenc 
              képviselő                                                                  képviselő 
 
 


